
 
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde i Distrikt Hjallerup 
Tidspunkt: mandag d. 24. april 2023 kl. 17.00 - 19.30 

Sted:  Flauenskjold Skole 
 

Deltagere (Forældrevalgte) • Heidi Selmer Pedersen (HJ) - 
formand 

• Anne Berg Aaen (HJ) 

• Annika Birkkjær Nielsen (HJ) 

• Laila Hejlesen (KL) - 
næstformand 

• Nanna Sundby (KL) - A 

• Mette Thaarup (KL) - A 

• Henrik Lykke (FL) - A 

• Peter Enevold Pilgaard (FL) 

Deltagere (medarbejdere) • Lisbeth Egebjerg Voldby (HJ) • Susanne Jensen (KL) • Julie Aaen (FL)  

Deltagere (elever) • Eva Lykke Kiilsholm (HJ) - A 

• Frederik Møller Andersen (HJ) - A 

• Oliver Beith Therkelsen (KL) - A 

• Thaseelan Elango (KL) - A 

• Elisa Desideriussen Brücher 
Jensen (FL) - A 

• Sara Nyholm Godsk (FL) - A 

Deltagere (ledere) • Michael Ring Nielsen (HJ) • Helle Faber (KL) 

• Pia Bering Jensen (SFO) 

• Peter Græsdal Tanbæk (FL) 

• Peter Rasmussen 
(Distriktsskoleleder) 

Emne Ansvarlig 
Mål 

(Hvad vil vi gerne opnå?) 

 
Orientering - O 
Drøftelse – D 

Beslutning – B 

Planlægning 
(Hvem gør hvad og hvornår?) 

Opfølgning 
(Hvornår vil vi følge 

op) 

 
Kl. 17.00-17.05 

- Velkommen til møde  
 

Heidi og PR 

 
Orientering ift. suppleringsvalg i 
Flauenskjold: Ingen har meldt 
sig 

O 

 
Idet Annika er med som nyt medlem 
af skolebestyrelsen startede vi 
mødet ud med en 
præsentationsrunde. 
 
Der blev orienteret om det 
kommende suppleringsvalg. Det var 
planlagt, at der skulle afholdes 
valgmøde d. 25/4, men idet der ikke 
er nogen som har meldt sig som 
forældrerepræsentanter udsættes 
valget til efter sommerferien. 
 

 
Ingen opfølgning. 
 
 
 
 
Opfølgende 
valgmøde efter 
sommerferien. 



 
 

 
Kl. 17.05-17.20 

- Nyt fra elevrådet 
 Elevrådsrep

ræsen-
tanterne 

 
Elevrådet beretter om deres 
arbejde. 

O 

 
PR orienterede om, at der har været 
afviklet elevrådsmøde i distriktet. 
Eleverne var meget optaget af 
uddannelsen som 
undervisningsmiljørepræsentanter, 
hvilket flere af eleverne gerne vil 
uddannes til. 
 

 
Der følges op på 
hvem der skal 
uddannes som 
undervisningsmiljøre
præsentanter efter 
sommerferien (PR). 
 
 

 
Kl. 17.20-18.00 
 
Budget 2023 – 2024 
 
§16 
 
Timefordelingsplan 

 

PR  

 
At Budget, anvendelse af §16 og 
timefordelingsplan godkendes. 

ODB 

 
Budget 2023/2024 
PR gennemgik budgettet for 
skoleåret 2023/2024. 

- Der var enkelte opklarende 
spørgsmål til budgettet. 

Skolebestyrelsen tog budgettet for 
skoleåret 2023/2024 til efterretning. 
 
§16 
PR fremlagde forslag om at give 
skolerne mulighed for at benytte 
§16b og §16d til at reducere 
skoledagen. 

- Bestyrelsen godkendte 
forslaget om at skolerne 
fortsat kan reducere 
skoledagen indenfor 
lovgivningen i §16b og §16d 

 
Timefordelingsplan 
Timefordelingsplanen blev taget til 
efterretning af skolebestyrelsen. 
 

 
Budgettet blev 
godkendt, og 
skolerne kan arbejde 
videre med det 
foreslåede budget. 
 
 
Skolerne fortsætter 
planlægningen af 
næste skoleår, og 
planlægger med 
reduceret skoledag 
indenfor samme 
ramme som 
skoleåret 2022/2023. 
 
 
 
 
Skolerne fortsætter 
planlægningen af 
skoleåret ud fra 
timefordelingsplanen 
 
 
 
 
 



 
 

 
Kl. 18.00-19.00 
 
Drøftelse vedr. digitale 
medier 
Digitale medier – optagelse 
vha. digitale medier og 
samtykke – f.eks. i 
situationer, hvor der er et 
barn, som er fraværende fra 
skole. Herunder princip for 
deling af billed- og lydfiler.  
 

 

Peter 

 
Vi gennem arbejder punktet, 
idet området udvikler sig 
konstant – Og vi vil som skoler 
gerne håndterer dette bedst 
muligt. Hvilket kræver 
drøftelser. 
 
Flg. Principper gælder PT.: 
 
Princip for billed- og lydfiler 
Princip for brug af 
mobiltelefoner i distriktet 
 
Arbejdsmetode: 
Gruppedrøftelser og plenum 

ODB 

 
Skolebestyrelsen blev opdelt i 4 
grupper, hvor der blev drøftet, om 
de 2 principper kan/skal 
sammenskrives til et princip vedr. 
digitale medier. 
 
Der blev givet følgende input: 

- Princippet skal gælde brugen 
af digitale enheder 

- Der var flere input, som der 
blev samlet op på 

o Ved elevers 
deltagelse i 
undervisningen 
online hjemmefra, 
skal der laves aftaler 
med forældrene om 
elevens deltagelse i 
undervisningen 

 
Der var en rigtig god drøftelse af den 
digitale udvikling. 
 

 
MR sammenskriver 
de input der er 
kommet på mødet. 
 
Det tilrettede princip 
sendes rundt til 
gennemsyn sammen 
med referatet. 

Kl. 18.50 – 19.05 
Lokaludvalg fra Hjallerup 
ønsker at drøfte tilbygning. 
 
 

MR 

 
Der er en bekymring ift. at 
eleverne og det tilknyttede 
personale i de nye lokaler i SFO-
bygningen bliver afkoblet fra 
resten af skolen. Dette ønsket 
drøftet i distriktsbestyrelsen. 
 
På baggrund heraf ønskes en 
henvendelse til forvaltningen. 
 

 

 
MR fremlagde ønskerne for byggeri 
på Hjallerup Skole, hvor det ønskes, 
at der etableres en mellemgang, som 
knytter den nuværende indskoling 
sammen med den nye fløj i SFO’en. 
 
Der var en god drøftelse af, at der er 
udfordringer med bygningsmassen 
på alle skolerne. 
 
Ledelsen afdækker udfordringer med 
bygningsmassen på alle skolerne og 
ønskerne til fremtidig opdatering.  

 
Ledelsen afdækker 
ønsker på hver skole 
opdatering af 
bygningsmassen på 
alle 3 skoler. 



 
 

Kl. 19.05-19.15 
Orienteringer 

- Formand 
- Ledelse 
- Medarbejdere 

 

 

 

 
Formanden 
Heidi orienterede om, at der afholdes ”Fælles rådgivende 
organ” d. 14/5-2023. 
 
Ledelse 
De nye toiletter i indskolingen på Hjallerup Skole blev indviet 
mandag d. 24/4-2023. 
 
Der er fuld gang i skoleårets planlægning på alle skolerne. 
Der skal ansættes på de fleste skoler, og 
bestyrelsesmedlemmer inviteres med til 
ansættelsessamtalerne til de faste stillinger. 
 
Der er blevet etableret en ny multibane på Flauenskjold 
Skole. 
 

 
Kl. 19.15-19.25 
Punkter til næste 
skolebestyrelsesmøde 

 

Heidi, 
ledere og 
medar-
bejdere 

 
At give mulighed for at få 
drøftet og prioriteret punkter til 
dagsordenen 

O 

 
 
Skolebestyrelsesmødet d. 14/6 

- Førskolegrupper 
- Opgørelse af ønsker til byggeri på skolerne 
- Evaluering af lokalskolebestyrelserne 
- Afslutning af bestyrelsesarbejdet i dette skoleår ved 

spisning 

 
Kl 19.25-19.30 
3 punkter til Facebook 

-   

 
 

 

 
Ny multibane på Flauenskjold Skole. 
 
De nye toiletter til indskolingen er indviet på Hjallerup Skole.  
 
Drøftelse af nyt princip for digitale enheder. 
 

 
Lukket møde 
 

 
 
 

  
 

 

 


